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Værløse juli 2022 

Referat af bestyrelsesmøde juli 2022 

Mødet blev afholdt den 5. juli 2022 kl. 17 - 18 hos Thomas Simpson. 

Til stede: Christoffer, Mikkel, Thomas og Birgitte (referent) 

Afbud: Thomas Sjøberg 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Ingen kommentarer, det lægges på hjemmesiden 

2.  Evaluering af Sankthansarrangement 

Generel tilfredshed hos de to tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer, der deltog i 

arrangementet. Mikkel havde talt ca. 80, da vi var flest, hvilket er pænt. Thomas og 

Christoffer, der begge har små børn deltog ikke. Sankthansbål er pga. af den lidt sene 

båltænding ikke børneegnet. Vi overvejer til næste år også at lave et mindre bål, der 

tændes tidligere og kan bruges til snobrødbagning.  

3. Sommerfest 

Datoen og tidspunkt er fastsat til 20. august kl. 15 –  

Christoffer har undersøgt priser på leje af telt (ca. 7000 kr.), hoppeborg (ca. 1500 

kr.), popkornmaskine (ca. 1000 kr.), altså mindst 10.000 kr. angivet som 

ekstraordinær på budgettet. Derudover har bestyrelsen mandat til at anvende 10.000 

kr. udover det i budgettet afsatte beløb uden generalforsamlingens godkendelse. 

Thomas Simpson lover at tjekke op på nødvendighed af forsikring og mulighed for at 

gardere os ved til tilføje ”at deltagelse er på eget ansvar i invitationen”. 

Simpson undersøger pris på fadølsanlæg. En fra bestyrelsen skal stå for ”overnatning” 

af anlæg og fustager ved festens afslutning (Sjøberg?) 

Sjøberg skal undersøge pris grill, ”pølsevender”, pølser og tilbehør til ca. 100 personer 

– tidsintervallet for grillpølser fastsættes til kl. 18 -20? 

Christoffer laver invitationsudkast – der udsendes omkring 3. weekend i juli. 

Tilmeldingsfristen sættes til 7. august. 

Søndersøvej plejer at holde vejfest en fredag sidst i august, Mikkel undersøger, om 

vores arrangement vil kollidere med denne. 

Ved Sjøberg noget om planer for vejfest på Hyldevej?  

Vi regner med, der vil være flest i perioden kl. 18 -20, og gætter på ca. 100 personer. 

Det vil lette budget m.v., hvis man selv medbringer tallerkner, bestik, glas og stole. 

Det vil dog være rart at medkøbe borde. 

4. Fjernvarme interessetilkendegivelse. 

70 % af matriklerne har svaret, 63 % af matriklerne ønsker tilslutning, og 7 % er ikke 
interesseret. 
Birgitte orienterer Vestforbrænding om resultatet, og lægger tallene på foreningens 

hjemmeside. 
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5. Status på containere. 

Containerne er som altid pænt fyldte, men det vil sådanne altid være. Vi overvejer at 

rundsende en mail inden næste generalforsamling, for at få en ide om andelen af 

matrikler, der benytter ordningen. 

6. Eventuelt. 

Intet 

7. Næste møde. 

Blev ikke aftalt. Om nødvendigt inden festen ellers i september/oktober. 


